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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2017 

 

z obrad XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne z dnia 31 stycznia 2017 r., 
która odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Sadownem  w godz.  15°° 
 
Skład Rady – 15 
Obecnych według listy obecności – 9 
Nieobecni – Pan Ryszard Decyk 
          Pani Irena Dębkowska 
          Pan Marcin Molski 
          Pan Sławomir Rydzewski 

         Pan Zbigniew Kłósek 
          Pan Sławomir Matusik 
   
   
Ponadto na Sesję Rady Gminy przybyli: Pan Waldemar Cyran – Wójt Gminy Sadowne, Pan 
Zbigniew Bocian - Sekretarz Gminy Sadowne, Pani Anna Rukat – Skarbnik Gminy Sadowne. 

 
Do punktu pierwszego porządku obrad: 

 
 
Pan Piotr Olkowski – Przewodniczący Rady Gminy, przywitał wszystkich zebranych, 
rozpoczął obrady XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadowne. Na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum.  
 

Do punktu drugiego porządku obrad: 
 

Pan Piotr Olkowski – porządek obrad otrzymaliśmy. Proszę o przegłosowanie 
przedstawionego porządku obrad. 

 

Odbyło się głosowanie za porządkiem obrad: 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się od głosu – 0  
 
P o r z ą d e k   o b r a d: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sadowne na lata 2017 – 2028, 

b) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2017 rok,  
4. Zamknięcie obrad.  
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Do punktu trzeciego  porządku obrad: 
 

Pani Anna Rukat – musimy złożyć wnioski na dwie inwestycje, pierwszy to droga w 
Płatkownicy, a druga to renowacja pomnika na cmentarzu. Pieniądze na te inwestycje mamy z 
wcześniejszej spłaty kredytów w Banku Spółdzielczym. Do drogi w Płatkownicy dokładamy 
55 000 zł do pomnika na cmentarzu 12 000 zł i do samochodu OSP dla Sadownego 163 000 
zł. Rozstrzygnęliśmy przetarg na odbiór odpadów komunalnych na kwotę 320 000 zł, w tej 
chwili dokładamy na spłatę faktur.  

Pan Stanisław Rostek – ta kwota 45 000 zł na odławianie psów była wcześniej ujęta w 
budżecie? 

 

Pani Anna Rukat – tak, kwota ta była umieszczona w budżecie. Zmieniła się kwalifikacja 
budżetowa i w tej chwili środki te przeszły z jednego działu do drugiego.  

 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sadowne na lata 2017 – 2028, 

 
Odbyło się głosowanie za uchwałą : 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się od głosu – 0 
 

b) w sprawie zmian w Uchwale budżetowej gminy na 2017 rok, 

 

Odbyło się głosowanie za uchwałą : 
Za – 9 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się od głosu – 0 
 

Pan Piotr Olkowski – podziękował wszystkim za przybycie i owocny udział w obradach. 
Zamknął posiedzenie XXXI Sesji Rady Gminy. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant: 

 

Anna Stawiarz      Przewodniczący Rady Gminy 

         Piotr Olkowski 


